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Mødereferat af skolebestyrelsesmøde tirsdag den 25. januar 2022 

 

Deltagere: Maiken, Lone, Stefan, Birgitte, Danna, Lars, Ane, Anne, Louise, Se-

bastian, Merete, Lina og Peter (referent). 

 

Mødet blev afholdt virtuelt.   

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

3. Nyt fra elevrådet 

Pga. corona har der ikke været afholdt møder siden sidste bestyrelsesmøde. 

 

4. Principper for arbejdets fordeling mellem det undervisende perso-

nale 

I forbindelse med planlægning af det kommende skoleår drøftes det, om 

principperne giver anledning til en revidering.  

 

Bilag: Principper for arbejdets fordeling mellem det undervisende personale 

 

Bestyrelsen godkender principperne uden ændringer. 

 

5. Principper for undervisningens organisering 

I forbindelse med planlægning af det kommende skoleår drøftes det, om 

principperne giver anledning til en revidering.  

 

Vedhæftet er principperne samt den gældende timefordelingsplan, som er 

en oversigt over faglige og understøttende undervisningstimer på de for-

skellige klassetrin. Der er fortsat mulighed for at udnytte de frihedsgrader, 

der blev annonceret i efteråret fra ministeriet, hvilket blandt andet betyder, 

at bestyrelsen skal drøfte, hvorvidt der fortsat skal være understøttende 

undervisning, eller om det skal konverteres til 2-voksen-timer. I forvejen er 

to timer om ugen konverteret til 2-voksen-timer på mellemtrinnet og i ud-

skolingen.  
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Bilag: Principper for undervisningens organisering 

 Timefordelingsplan 2022 

 

Timefordelingsplanen kan først godkendes på et senere møde, da der stadig 

pågår en dialog i personalegruppen vedr. udnyttelse af frihedsgrader, hvil-

ket kan betyde en reduktion af understøttende undervisning. 

 

Principperne kan ellers godkendes. 

 

6. Principper for lejrskoler 

Principperne er ikke blevet revideret i over fem år, hvorfor et gennemsyn er 

passende. Der har været en drøftelse blandt personalet i udskolingen, og 

der er fortsat et ønske om at afholde lejrskoler.  

 

Bilag: Principper for skolerejser, lejrskoler og hytteture 

 

Principperne har været behandlet i bestyrelsen i juni 2021, og siden har det 

været i personalegruppen. Indstillingen er at bevare lejrskole i udskolingen 

– slutningen af 7. kl. eller begyndelsen af 8. kl. 

 

Forældrebetalingen ændres til 80 kr. pr. dag. Og der tilføjes et afsnit vedr. 

indsamling vha. klassekassen. 

 

Afsnittet med skolerejser udgår. 

 

Ane og Peter laver nyt oplæg til et kommende møde. 

 

6. Nyt fra ledelse og formand 

 Ombygningen på Søhøjskolen skrider fremad i henhold til tidsplanen, 

og udskolingsbygningen forventes færdig ultimo januar. Herefter går 

de straks i gang med indskolingsbygningen. 

 Der er etableret nyt udeskoleområde på Maglehøjskolen. Der er bygget 

et madpakkehus og de første skolehaver. 

 Økonomien i investeringsplanen, omhandlende renovering og udbyg-

ning af skolerne i Smørum og Ølstykke, er under pres, bl.a. pga. sti-

gende byggematerialepriser. I den kommende uge skal dette punkt 

behandles på et skoleudvalgsmøde, hvor administrationen foreslår, at 

pengene kan flyttes mellem projekterne, hvis det bliver nødvendigt. 

 Coronasituationen presser fortsat hverdagen – der er mange fraværen-

de elever og personaler. 

 Der bliver etableret ny cykelsti på Ny Toftegårdsvej.  

 

7. Evt. 

Intet 


